

Time to Travel



وقت السفر

✉ info@aseelaldyafa.com

✉ sales@aseelaldyafa.com

- M/ Marwan N. Azhar
Chief Executive Office
966569898626

- M/ Mohamed Kamal
Director of sales & Markting
966533382117

- M/ Samir A. Fatani
Director Ticket Tours Program
966533362117

- M/Saeed S.Badhroos
Senior Supervisor for TKT
966533361183

العنوان:

- مكة المكرمة - حي الخالدية
- برج سما عقارتي الادارية
- مكتب رقم 1201
- المملكة العربية السعودية

Address:

Makkah Al-Mukarramah - Al-Khalidiyah
District - Sama Tower - Management -
Office No. 1201 - Kingdom of Saudi Arabia



مؤسسه
وسامك
OSAMA
للنقل المتخصص

تلعب مؤسسة أسامة للنقل دورًا في نقل الحجاج والمعتمرين ، وتوفير خدمات النقل بين المطارات والمشاعر المقدسة ، وتسهيل سفرهم وأداء الشعائر الدينية. كما تعمل الشركة في نقل الحجاج والزوار القادمين من داخل المملكة وخارجها ، بالإضافة إلى خدمة المشاعر المقدسة وتسهيل أداء الصلاة في مكة والمدينة المنورة على مدار الساعة.



Osama Transportation Corporation plays a vital role in transporting pilgrims and Umrah performers, providing transportation services between airports and the holy sites, facilitating their travel and performance of religious rituals. The company also operates in the transportation of pilgrims and visitors coming from inside and outside the Kingdom, in addition to serving the holy sites and facilitating prayer performances in Makkah and Madinah around the clock.



مجموعة فنادق الأزهر
AL AZHAR HOTELS GROUP

مرحبًا بالضيوف الكرام ، هلت الأنوار وغنت الأطيار بقدمكم حيث نقدم لكم أفضل جودات الخدمات والإهتمام بأدق التفاصيل ، كل ذلك يجعل من أسيل الذهبية للسياحة والسفر صرحاً يمتزج فيه التفوق بالأناقة ، لتسعد بإقامتك ونسعد بخدمتك.



Welcome, honorable guests. The lights shone and the birds sang As it provides you with the best quality of services and attention to the smallest details, all of which makes Aseel Golden Travel and Tourism An edifice where excellence blends with elegance, to .make you happy and we are happy to serve you

أسيل
Aseel

أسيل الضيافة لخدمات السفر والسياحة

على يد فريق عمل لديه خبرة أكثر من ٢٠ عام بالسياحة وهدفة تزايدت مع تقدم خدمته تارة لمعلاءهم من يجتفون من المجتمع وخاصة ضيفو بيت الله الحرام

خدماتنا :

- أنشطة المرشدين السياحيين
- أنشطة وكالات السياحة والسفر
- أنشطة وكالات شركات الطيران
- متعهدي الاعاشة بالحج والعمرة
- تنظيم رحلات سياحية
- أنشطة الأدلاء السياحيين
- تنظيم وإدارة الحشود
- النقل السياحي
- أنشطة الحجز وبيع التذاكر للأحداث الرياضية و الترفيهية والمعارض و المؤتمرات
- حجز وحدات الإيواء السياحي وتسويقها

Aseel Travel and Tourism Company was established in the beginning in the city of Makkah Al- Almukarramah of 2021 by a team with more than 20 years of experience in tourism. Its goal is to provide distinguished services to its customers from all segments of society, especially the guests of the House of Allah , the Most Merciful.

services :

- Tour guide activities
- Tourism and travel agency activities
- Airlines agency activities
- Catering contractors for Hajj and Umrah
- Organizing tourist trips
- Tour guide activities
- Organizing and managing crowds
- Tourist transportation
- Reservation and sale of tickets for sports and entertainment events, exhibitions and conferences
- Reserving and marketing tourist accommodation units

